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Folyamatosan változik, fejlődik az egészségügyi ellátó rendszer 
működése és szerkezete. Így a kórházi menedzsmentnek is 
alkalmazkodnia kell a végbement változásokhoz, hogy feladatát 
maximálisan el tudja látni az elvárásoknak megfelelően és a zavartalan 
betegellátás érdekében.   

Egyre több területen történik meg a centralizáció bevezetése az 
intézmények gazdaságosabb működés érdekében. Ezen elvek alapján az 
őrzés-védés, a takarítás és az épületfelügyelet is központosítva lett, így 
az energia árak növekedése se az intézményeknél jelentkezik. A 
végbement változások új dimenzióba helyezték az intézményi vezetők 
felelősségét. 

A kormányzati szervek (irányító hatóság, pénzügyminisztérium, kincstár) 
folyamatos elemzéseket végeznek a terület működésére vonatkozóan, 
hogy megfelelő döntések keletkezzenek az ágazati gazdálkodásra, az 
intézmények finanszírozásra vonatkozóan.  

A változások következtében a gazdasági vezetők szerepe jelentősen 
megváltozott.  Hatáskörük attól függően változott, hogy vármegyei 
irányító kórház gazdálkodását végzik, vagy az alájuk rendelt városi kórház 
működését irányítják a vármegyei kórház felügyelete mellett. Így a 
felelősségi viszonyok megváltoztak, de a felettes szervek információs 
igényeit minden esetben határidőre és valid adatok alapján kell teljesíteni 
minden szinten. 

Az EGVE törekszik arra, hogy a hosszú évek során kialakított információs 
csatornáit felhasználva folyamatosan tájékoztassa tagjait a felmerülő 
problémák esetében. 

 

Az Elnökség és a Választmány munkájának rövid bemutatása: 

 

Az elnökségi ülések a járvány alatt megszokottá vált online formában 
zajlottak, melynek oka a megnövekedett feladatok miatti időhiány.  

Elnökségi ülések időpontjai: 

   2023.11.29. 

   2024.01.31. 

2024.02.28.  



   2024.03.20. 

   2024.05.16. (2023.évi mérleg elfogadó közgyűlés) 

   2024.07.13. 

   2024.10.02. 

Az elnökség és a választmány az értekezleteket és üléseket az elfogadott 
munkatervek alapján tartotta meg. 

 

2023. november 29. 

• Az elnökség értékelte a 2023. évi XXIX. MEN októberi konferenciát 

• A konferencia szervező társaság K&M javaslatot tett a 2024.évi  
XXX. MEN helyszínére, időpontjára. 

• A 2023 év végén jelentkező problémákat tekintette át az elnökség: 
adósságállomány kezelése, TÉK alkalmazása 

• A XXIX.MEN pénzügyi elszámolása a következő ülésen kerül napi 
rendre.  

• Döntés született arról, hogy a gazdálkodás területén felmerült 
problémákat összegyűjtjük és az EGVE nevében elküldjük -
tájékoztató jelleggel - a fenntartónak, ugyanakkor segítséget kérünk 
a felmerült a témákban.  

• Személyes találkozóra kértünk időpontot az Államtitkár úrtól és az 
OKFŐ főigazgatójától.  

• Az elnökség egyhangúlag elfogadta, hogy a XXX. MEN helyszíne 
Balatonalmádi, időpontja 2024. október második hete.  

 

2024. január 31. 

 

• A 2024. évi munkaterveket az elnökség egyhangúlag elfogadta 
(elnökségi, választmányi, etikai bizottsági, felügyelő bizottsági). 

• A 2023. évi XXIX.MEN pénzügyi elszámolása egyhangúlag 
elfogadásra került  

• Döntés született a 2024. évben tervezett konferenciák 
megrendezéséről. A tavaszi mérleg elfogadó Közgyűlés 2024. 
május 21-én kerül megrendezésre, módja online 
2024. október 16-18. XXX. MEN konferencia Balatonalmádi 
megrendezése, a szervezés kérdéseit tárgyaltuk meg. 

• A XXX. MEN napok mottójának elfogadása és a borítóterv 
jóváhagyása egyhangúlag megtörtént. 

• 2024. október MEN konferencia Szervező Bizottság tagjainak a 
megszavazása 



• Az őszi konferencia programjaira, témáira javaslattételt kért az elnök 

• A márciusi ágazati béremeléseknél a várható problémák 
egyeztetésére megbeszélést kezdeményeztünk az OKFŐ-vel. 

• OKFŐ által szervezett felújítások, projektek problémáiról 
tájékoztatjuk a fenntartót (pl. műtő felújítások)  

• Tagoknak személyes névre szóló fizetési felszólítás levelet küldtünk 
a tagdíj elmaradás miatt 
  

2024. február 28. 

• Az elnök és a jelölt elnök beszámolt a február 19-én Takács Péter 
államtitkár úrnál tett látogatásról, amely során sok témát tudtunk 
érinteni. 

•  A XXX. MEN szervezésének menetéről folyamatosan 
beszámolnak a szervezők az elnökségnek. 

• Az épületüzemeltetés KEF általi átvételének tapasztalatait 
tárgyaltuk meg 

•  A védőnők átvételével kapcsolatosan sok megoldatlan probléma 
került napirendre  

• Állandó témánk az adósságállomány alakulása a decemberi 
konszolidáció után 

• EAHM tagságról 2024. év elején ismét dönteni szükséges, hogy 
2025 évre hosszabbítjuk-e az EAHM társult tagságot, vagy 
kilépünk. Egyhangúlag döntött az elnökség, hogy amennyiben lehet 
szüneteltetni az EAHM tagságot abban az esetben ezt választjuk. 
Feltétele, hogy nincs semmi költsége és nincs olyan korlátja, hogy 
x év után tagdíjat kell fizetni a szüneteltetés idejére utólag és 
kötelező újra taggá válni. 

• Az Alapszabály módosításának a kérdése is felmerült: milyen 
témákban célszerű a módosítás, ki és hol látja a módosítás 
szükségességét. Döntés született arról, hogy a májusi közgyűlésre 
el kell készülnie a módosításnak, amennyiben a választásra új 
szabályzatot akarunk.  

• Az elnökség egyhangúlag elfogadja a MEN Szervező Bizottság 
tagjait: Dr. Ari Lajos, Béres Margit, Imre Tímea, Nagy István, Dr. 
Fejes Éva, Kiss Ilona, Király Gyula, Králik György, Dr. Baráth Lajos, 
Leitner Béla. Személyes találkozó keretében  indul a konferencia 
szervezése. 

• Egyhangúlag elfogadja a vezetőség, hogy az elnök a tavalyi online 
stúdiós Közgyűlés költségét és az idei várható kiadások értékét 
egyezteti a rendezvényszervezőkkel és kör emailben elküldi a 
vezetős tagjainak. 
 



 
 

2024. március 20. 

 

• Dr. Ari Lajos tájékoztatta az elnökséget EAHM tagságunkban 
folytatott tárgyalásokról. 2025. évre nem maradunk tagok az EAHM-
ben. Írásban közölni kell az EAHM vezetőségével az indokolva 
döntésünket.   

• Napi rendre került a személyes közreműködői szerződések 
megszüntetésének hatása az ellátásra  

• Az elnökség mérlegelte a szállítók észrevételeit konferencia 
helyszínével     kapcsolatosan. Próbáltunk új helyszínt találni, de az 
idő rövidsége miatt már nincs mód más helyszínen megrendezni. Így 
egyhangúlag elfogadta az elnökség, hogy marad idén 
Balatonalmádi a megrendezés helyszíne. 

• Döntés született arról, hogy kérdőíves formában megkérdezzük a 
tagságot és az elmúlt évek kiállítóit a konferenciával kapcsolatosan. 
A kérdőívet Nagy István készítette el. A kérdéseket pedig dr. Fejes 
Éva és Kiss Ilona állította össze. 
 

 

2024. május 16. 

 

• Az elnökség egyhangúlag elfogadta a 2023. évi számviteli 
beszámolót, a 2023. évi gazdálkodás beszámolóját és a 2024. évi 
költségvetést. Így a tagság felé előterjeszthetővé váltak a 
dokumentumok. 

• Az Alapszabály módosítására korábban kijelölt határidőt az 
elnökség felülírta. Indok, hogy a választások után az új vezetőség 
tegye meg javaslatait 2025 évben.   
 

2024. május 21.- mérleg elfogadó közgyűlés 

• Elektronikus szavazás keretében elfogadásra kerültek a 
beszámolók a tagság részéről is.  
 

2024. július 13. 

 

• Beszámolt az elnök és a jelölt elnök a május 29-én történt OKFŐ 
főigazgatónál történt látogatásról  



• Tavaszi közgyűlés értékelése megtörtént. Sajnos, nagyon alacsony 
létszámmal vettek részt a tagjain az online közvetítésen. 

• Az októberi MEN konferencia szervezéséről beszámolás történt dr. 
Ari Lajos és az elnök asszony részéről. 

• A tisztségviselő választás előkészítése elindult. Az elnökség felkérte 
a Választmány elnökét, hogy tegyen javaslatot a Jelölő Bizottságra. 

• Felkértük Kummerné Csürke Ildikót, hogy készítse el a XXX.MEN 
várható költségvetését a K&M segítségével, melyről online 
tájékoztatja az elnökséget.  

• Az elnökség döntött, hogy a 2024. évi XXX.MEN-re korai 
jelentkezésnél ismét olcsóbb lesz a regisztrációs díj. A szokásos 
kedvezményt adjuk idén is. Ha alacsony a jelentkezők száma, akkor 
a kedvezményes időszakot meg kell hosszabbítani. ( ez meg is 
történt) 

• Minél előbb ki kell küldeni a felkérő leveleket, meghívókat az 
államtitkár úrnak és az OKFŐ igazgatójának, valamint a felkért 
előadóknak. 

 

2024. október 2. 

 

• Megtörtént a MEN ülés elnökeinek a szavazása és egyhangú 
elfogadása. 

• A MEN konferencia szervezése során felmerült problémákat 
beszéltük meg. Az előzetes program elfogadásra került. 

• A 2024.évi EGVE díjra javasolt személyekre történő jelölések 
megtörténtek, melyet az elnökség elfogadott egyhangúlag. 

• Az új tagok jelentkezését az elnökség egyhangúlag elfogadta.   

 

A megtartott vezetői értekezletek összes jegyzőkönyve megtalálható a 
honlapunkon, és az ott született határozatok is nyilvánosak. 

A régiók aktualitásukat vesztették. 

   

Az eltelt időszak aktuális témái:  

 

• Február 20-án részt vett az elnök és a jelölt elnök a 
Kórházszövetség által szervezett workshopon 

•  Április 9-én A GS1 kerekasztal beszélgetésen az elnök asszony 
képviselte az EGVE-t.  



• Május 8-10 között a Magyar Kórházszövetség konferenciáján az 
elnök, a jelölt elnök és több elnökségi tag vett részt 

• Szeptember 5-én az elnök képviselte az EGVE tagságát a MESZK 
által szervezett konferencián. 

• Szeptember elején Béres Margit elnök képviselte az EGVE-t a 
Országos Járóbeteg Szakellátási konferenciáján Balatonfüreden.    

• A GS1 Szakértői képzésről és annak fontosságáról minden fórumon 
szólunk.  

• A tagságot több formában, folyamatosan tájékoztatjuk az aktuális 
eseményekről. Minden jelentősebb esemény, szakmai anyag, 
levelezés felkerül a honlapra és kör email kertében felhívjuk tagok 
figyelmét az új információkra, változásokra.  

 

Sajnos egyre nehezebb az EGVE alapelveit képviselni, illetve 
érvényesíteni.  

A mindennapi életünkben ma is érvényesülnek a tavaly idézet Churchill 
szavai:  

 

„Értelmetlen azt mondani, hogy minden tőlem telhetőt megteszek. 
Azt kell tenned, ugyanis, amit a helyzet enged” 

 

Köszönöm mindenkinek, hogy megtisztelte a közgyűlésünket és a 
mindennapokban megosztotta az elnökséggel a felmerülő problémákat és 
a véleményüket is eljuttatták hozzánk.  

 

2024.október 16.         

 

 

Béres Margit 

                elnök 


